

CONTAINS NO OZONE DEPLETING CHEMICALS.
CONTAINS A RICH BLEND OF REFINED WAXES, LEMON OIL
AND CLEANERS.

FOR INSTITUTIONAL, COMMERCIAL AND INDUSTRIAL USE
DUSTS - WAXES
SPRAY ON - WIPE OFF

Enhances the beauty of fine furniture, counters, porcelain, ceramic and plastic tile, leather articles, brass, marble and appliances. Protects against water spills, stains and ordinary wear.

DIRECTIONS:

Shake can before using. Remove cap and hold container 15 to 20 centimeters from surface being sprayed. Push button, spray lightly and wipe immediately with a soft clean cloth.

(For antiques and pieces where the finishing process may be old or unknown, use on an inconspicuous surface area first.)

To polish chair rungs, table legs or other small areas, spray directly on cloth and wipe the surface. Use in the same manner to REMOVE STAINS, SMUDGES and FINGERPRINTS.

Avoid overspray on flooring as surface may become slippery.

UTILISATION INSTITUTIONNELLE,
COMMERCIALE ET INDUSTRIELLE

CONTIENT UN MÉLANGE RICHE EN CIRES RAFFINÉES, HUILE
AU CITRON ET NETTOYANTS.

ÉPOUSSÈTE - CIRE
PULVÉRISÉZ - ESSUYEZ

Rehausse la beauté des meubles de qualité, comptoirs, porcelaine, carreaux de céramique et en plastique, objets en cuir, cuivre, marbre et appareils ménagers. Protège contre les déversements, les taches et l'usage quotidien.

MODE D'EMPLOI

Agiter le récipient avant son utilisation. Enlever le couvercle et tenir le récipient à une distance de 15 à 20 cm. de la surface à pulvériser. Appuyer le bouton, pulvériser légèrement et essuyer immédiatement avec un chiffon propre et doux. (Dans le cas des meubles antiques et d'autres pièces dont la finition soit ancienne ou bien inconnue, il est recommandé d'essayer le produit sur une partie pouvant passer inaperçue.)

Pour cirer les barreaux des chaises, les pieds des tables ou autres petites surfaces, pulvériser directement sur le chiffon et nettoyer la surface. En faire autant pour ÉLIMINER TACHES et EMPREINTES.

Pulvériser avec modération sur les planchéiages car la surface risque de devenir glissante.

24 HOUR MEDICAL EMERGENCY URGENCE MÉDICALE 24 H/24
1-800-535-5053

DANGER CONTAINS:

CONTAINS/CONTIENT (CAS No.): Water/Eau (7732-18-5), Synthetic Isoparaffinic Hydrocarbon/Hydrocarbure isoparaffinique synthétique (64742-47-8), White Mineral Oil/Huile minérale blanche (8042-47-5), Sorbitan Monooleate/Monooléate de sorbitan (1338-43-8), and/et Liquefied Petroleum Gas/Gaz de pétrole liquéfiés (68476-86-8).

HMS® III INDEX 0=MINIMAL 1=SLIGHT 2=MODERATE 3=SERIOUS 4=SEVERE	HEALTH/SANTÉ	1
	FLAMMABILITY/INFLAMMABILITÉ	2
INDEX HMS® III 0=MINIMUM 1=FAIBLE 2=MODÉRÉ 3=ÉLEVÉ 4=EXTRÊME	PHYSICAL HAZARD/ DANGER PHYSIQUE	0
	PERSONAL PROTECTION/ PROTECTION PERSONNELLE	B

* = CHRONIC HAZARD * = RISQUE CHRONIQUE

PERSONAL PROTECTION INDEX: Glasses & Gloves
INDEX DE PROTECTION PERSONNELLE: Lunettes et Gants



Manufactured and Printed in U.S.A.

713

UNITED

LABORATORIES

United 137

Lemon Cream Furniture Polish With Waxes

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN.

DANGER
HARMFUL OR FATAL IF SWALLOWED.
CONTENTS UNDER PRESSURE.
SEE SIDE PANEL FOR ADDITIONAL
PRECAUTIONARY STATEMENTS.

SUBSTANCE HORS DE
PORTÉE DES ENFANTS.

DANGER
NOCIF OU MORTEL EN CAS
D'INGESTION.
CONTENU SOUS PRESSION.
LIRE ATTENTIVEMENT LES
PRÉCAUTIONS AU VERSO.

NET WT. - CONTENU NET:
17 oz. (1 lb. 1 oz.) 482 g

PRECAUCION AL USARIO: Si usted no puede leer Ingles, pregunte a alguien que le traduzca esta etiqueta para usted antes de uso.

Sold By:
UNITED LABORATORIES, INC.
320 37th Avenue • St. Charles, IL 60174
1-800-323-2594 • www.unitedlabsinc.com

United 137

Lemon Cream Furniture Polish
UNITED LABORATORIES OF CANADA, INC.

An MSDS for this product is available through United's website, www.unitedlabsinc.com, providing 24 hour access. Please read the MSDS carefully and follow all directions when using or handling this product.

Un MSDS ce produit absenter disponible un site un Internet www.unitedlabsinc.com, fournir 24 heures accès. Ai lu s'il vous plaît le MSDS et soigneusement ensuis de toutes instructions quand utiliser ou manipuler ce produit.



Compressed gas. Flammable aerosol. Do not puncture or incinerate container. Do not store at temperatures above 49°C. Keep away from sources of ignition. No smoking. Avoid contact with eyes and skin. Wear rubber gloves and safety glasses. Keep out of reach of children. Intentional misuse by concentrating and inhaling the product can be harmful or fatal. **EYE:** Flush with cool water. Remove contact lenses, if applicable, and continue flushing. Obtain medical attention if irritation persists. **SKIN:** Flush with cool water. Wash with soap and water. Obtain medical attention if irritation persists. **INHALATION:** If symptoms develop, move victim to fresh air. If symptoms persist, obtain medical attention. If breathing has stopped, trained personnel should administer CPR immediately. **INGESTION:** Do not induce vomiting. Rinse mouth with water, then drink one or two glasses of water. Obtain medical attention. Never give anything by mouth if victim is unconscious, or is convulsing.

READ MATERIAL SAFETY DATA SHEET BEFORE
USING PRODUCT

Gaz comprimés. Aérosol inflammable. Ne pas percer ni incinérer le contenant. Ne pas entreposer à températures dépassant 49°C. Conserver à l'écart de toutes sources d'ignition. Ne pas fumer. Éviter le contact avec les yeux et la peau. Porter des gants en caoutchouc et des lunettes protectrices. Tenir hors de la portée des enfants. La mauvaise utilisation intentionnelle, comme la concentration et inhalation délibérée du contenu, peut être dangereuse ou mortelle. **YEUX:** Rincer à grande eau froide. Enlever les verres de contact, le cas échéant, et continuer à rincer. Obtenir de l'attention médicale si l'irritation persiste. **PEAU:** Rincer à grande eau froide. Laver à l'eau et au savon. Obtenir de l'attention médicale si l'irritation persiste. **INHALATION:** En cas de symptômes, placer la victime à l'air frais. Si les symptômes persistent, obtenir de l'attention médicale. Si la victime ne respire pas du personnel qualifié devrait immédiatement commencer la réanimation cardiopulmonaire. **INGESTION:** Ne pas faire vomir. Rincer la bouche à grande eau, puis boire un ou deux verres d'eau. Appeler un médecin. Ne jamais rien faire boire ou avaler à une victime inconsciente, ou si la victime a des convulsions.

LIRE LA FICHE SIGNALÉTIQUE AVANT
D'UTILISER CE PRODUIT